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Z Á P I S
z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Kunratice konaného

v     pátek 27. března 2015 od 19:00 hodin   v zasedací místnosti Obecního úřadu Kunratice

Zahájení: Pan starosta obce přivítal všechny přítomné na veřejném zasedání zastupitelstva obce

Přítomni: Milan Götz, Zdeněk Liška, Marcela Pažoutová, Miroslav Liška, Miloslav Götz, Miroslava Mervová,
Milan Franc, Mgr. Jana Runkasová.

Nepřítomni: Jiřina Lukášová – omluvena

Zastupitelstvo obce je usnášení schopné.

Určení  ověřovatelů
zápisu:

Ověřovateli zápisu jsou určeni paní Mgr. Jana Runkasová a pan Miroslav Liška.

Určení zapisovatelky: Zapisovatelkou je určena paní Miroslava Luftová.

Návrh programu a jeho schválení:

1. Účetní závěrka obce za rok 2014

2. Závěrečný účet obce za rok 2014

3. Účetní závěrka ZŠ a MŠ Kunratice za rok 2014

4. Hospodářský výsledek ZŠ a MŠ Kunratice za rok 2014

5. Rally klub Frýdlant – souhlas s užitím komunikace k tréninkovým jízdám

6. FRB – poskytnutí půjček

7. Pozemkový úřad – pronájem pozemku p.p.č. 639/1

8. Rozpočtová opatření 2015

9. ČEZ – smlouva o připojení elektřiny do 2 RD v lokalitě „nad Brynychovými“

10. Různé:

 Informace o chodu OÚ

 SVH - souhlas s provedením střelecké ukázky

 Josef Vojta – žádost o odprodej části pozemku

 Nadace pro záchranu Jizerských hor – žádost o příspěvek

11. Diskuse

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Program jednání zastupitelstva byl přijat.
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K     bodu programu č. 1 –     Účetní závěrka obce za rok 2014:  
Pan starosta seznámil zastupitelstvo s informacemi k tomuto bodu jednání. Od 1. 1. 2013 je novelizován zákon č.
563/1991 Sb., o účetnictví, která se promítla i do změny zákona č. 128/2000 Sb., o obcích. Obcím tak zavedla
povinnost schvalovat účetní závěrku, která se skládá z ROZVAHY a z VÝKAZU ZISKU A ZTRÁTY. Jedná se o výkazy,
z nichž  je  patrný  výsledek  hospodaření  za  předchozí  rok.  Dle  vyhlášky  220/2013  Sb.,  na  základě  které  jsme
zpracovali i směrnici pro schvalování účetní závěrky, se nově účetní závěrka sestává ještě ze zprávy o výsledku
finanční kontroly, inventarizační zprávy a zprávy o výsledku hospodaření. Obec hospodařila s  kladným výsledkem
ve výši  858.020,42 Kč,  který ovlivnilo  lesní  hospodaření. Veškeré  materiály  k tomuto bodu programu obdrželi
zastupitelé  emailem  v pátek  17.  3.  Pokud  ZO  nezjistí,  že  schvalovaná  účetní  závěrka  neposkytuje  v rozsahu
posuzovaných skutečností věrný a poctivý obraz předmětu účetnictví a finanční situace účetní jednotky, schválí
tuto účetní závěrku do konce června. O schválení účetní závěrky se pořídí protokol, který se odešle nejpozději do
30. 6. do centrálního systému účetních informací státu.
Starosta –  nyní předávám slovo předsedkyni Finančního výboru, která Vás seznámí s výsledky jimi provedených
kontrol.
Marcela Pažoutová – kontrol bylo několik. Kontrolovali jsme plnění rozpočtu od počátku roku. Zároveň jsme byli
seznámeni  s podklady pro účetní  závěrku jak obce,  tak  školy  a prošli  jsme návrh závěrečného účtu.  Dále  byly
kontrolovány faktury a pokladna. Neshledali jsme žádné nedostatky a doporučujeme zastupitelstvu závěrečný účet
obce i účetní závěrku obce schválit. Toto doporučení platí i pro následující body u školy.
Starosta – byl tu i Kontrolní výbor.
Mgr.  Jana  Runkasová  – my  jsme  kontrolovali  plnění  usnesení  a  byla  nám  předložena  zpráva  o  výsledku
přezkoumání hospodaření obce za předchozí rok. Rovněž jsme neshledali žádné nedostatky.

Usnesení č. 16/2015 ZO po projednání schvaluje účetní závěrku obce Kunratice za rok 2014.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 2 –     Závěrečný účet obce za rok 2014:  
Pan  starosta  seznámil  zastupitelstvo  s informacemi  k tomuto  bodu  jednání.  Kontrola  hospodaření  obce  byla
provedena za uplynulý rok celkem 2x. Poprvé 2. září 2014 jako dílčí a 10. února 2015 jako závěrečné přezkoumání
hospodaření obce za rok 2014. Kontrolou nebyly zjištěny žádné méně závažné ani závažné chyby a nedostatky.
Zpráva o přezkoumání hospodaření obce a Návrh na závěrečný účet obce za rok 2014 byl zveřejněn v souladu se
zákonem od 11.  do 27.  března.  I  tento materiál  obdrželi  zastupitelé 17.  března.  Přestože schválený rozpočet
předpokládal schodek ve výši 283.890 Kč, skončilo hospodaření obce rozpočtovým přebytkem ve výši 620.099,85
Kč.

Usnesení č. 17/2015 ZO  po  projednání  závěrečného  účtu  a  zprávy  o  výsledku  přezkoumání  hospodaření
souhlasí s celoročním hospodařením obce v roce 2014 bez výhrad a současně schvaluje
zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření obce Kunratice za rok 2014.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 3 –     Účetní závěrka ZŠ a MŠ Kunratice za rok 2014:  
Pan starosta seznámil zastupitelstvo s informacemi k oběma bodům jednání najednou, protože se oba vztahují
k naší škole. Povinnost z prvního bodu platí i pro naši příspěvkovou organizaci. Z výkazu ZISKU A ZTRÁTY vyplývá,
že škola má záporný hospodářský výsledek ve výši - 2.896,85 Kč a celý jej navrhuji pokrýt z rezervního fondu školy.
V naší příspěvkové organizaci  byl proveden audit kontrolorem ze Sdružení obcí  LK.  Kdy bylo konstatováno, že
organizace hospodaří  v  souladu se schváleným rozpočtem, náklady se jeví  jako hospodárné a nebylo zjištěno
významné porušení závazných právních předpisů. Není správně účtováno o dotaci z EU, což již nelze napravit. Je
to, ale záležitost z roku 2010 a ve správě je pouze konstatována. Zjištění ohledně užívání majetku v nesouladu se
Zřizovací listinou jsme napravili dodatkem k této listině. Inventarizace byla za rok 2014 již provedena správně. Ve
škole byla v uplynulém roce provedena i kontrola Českou školní inspekcí, s jejíž zprávou byl seznámen Kontrolní
výbor.
Starosta – audit pro letošní rok je opět objednán u Svazu obcí Libereckého kraje.
Mgr. Jana Runkasová – v zápisu školní inspekce jsou jen drobné věci. Například je potřeba upravit školní vzdělávací
program, což je o slovíčkaření. Inspekce byla se školou jinak spokojena.
Miroslava Mervová – budou se řešit vchodové dveře?
Starosta –  ano budeme to letos řešit v době prázdnin. Zároveň budeme řešit podlahu, lavice, nábytek. V MŠ pak
ještě židličky a stolečky. Pravděpodobně budeme navýšit rozpočet pro školu, abychom to udělali vše najednou.

Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce  2 



Mgr. Jana Runkasová – proč je škola v mínusu?
Starosta – je to nákupem nábytku a opravami. Ztráta není veliká a v rezervním fondu jsou na pokrytí peníze.

Usnesení č. 18/2015 ZO  po  projednání  schvaluje  účetní  závěrku  příspěvkové  organizace  Základní  školy  a
mateřské školy Kunratice, okres Liberec za rok 2014.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 4 –     Hospodářský výsledek ZŠ a MŠ Kunratice za rok 2014:  
Informace byly podány v předchozím bodu.

Usnesení č. 19/2015 ZO po projednání schvaluje hospodářský výsledek příspěvkové organizace Základní škola
a mateřská škola Kunratice, okres Liberec za rok 2014, který skončil ztrátou ve výši -
2.896,85 Kč a souhlasí s pokrytím této ztráty z rezervního fondu příspěvkové organizace.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 5 –     Rally klub Frýdlant – souhlas s užitím komunikace k tréninkovým jízdám:  
Pan starosta seznámil  zastupitelstvo s informacemi k tomuto bodu jednání.  Rally  klub žádá o souhlas s  užitím
místní komunikace za účelem tréninkových jízd dne 18. 04. 2015 v době od 10:00 do 14:00 hodin. Trasa bude
označena podle předloženého vyjádření  PČR. Zabezpečení provedou hasiči z  Višňové a organizátoři,  kteří mají
souhlas i od společnosti AGROFANDA. Říjnové jízdy proběhly bez problémů a klub provedl i brigádu na této cestě,
kde oklestil větve a vyřezal nálety.
Starosta – souhlas potřebují jako podklad pro rozhodnutí o uzavření komunikace.
Zdeněk Liška – zajištění uzavírek si dělají sami?
Starosta – paní Bucharová z odboru dopravy jim schvaluje dopravní značení a já za náš úřad rozhoduji o uzavírce.

usnesení č. 20/2015 ZO po projednání souhlasí s užitím částí místních komunikací 5c a 6c pro tréninkové jízdy
dle podané žádosti a souhlasí s uzavřením těchto částí komunikací dne 18. 04. 2015 od
10:00 do 15:00 hodin.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 6 –     FRB – poskytnutí půjček:  
Pan starosta seznámil zastupitelstvo s informacemi k tomuto bodu jednání a se žádostmi o půjčky. Na posledním
zasedání ZO jsme schválili I. letošní kolo příjmu žádostí, kam jsme uvolnili 250 tisíc. Termín příjmu žádostí jsme
stanovili od pondělka 16. února do pondělka 16. března. V tomto termínu byly podány tři žádosti v celkové výši
250  tisíc.  První  žádost  na  100  tisíc  na  obnovu  fasády  je  od  Jindřicha  Janoucha.  Druhá  žádost  na  70  tisíc  na
rekonstrukci kuchyně je od manželů Lachmanových, resp. Jaroslava Lachmana, jako majitele bytu. A třetí žádost na
80 tisíc na rekonstrukci koupelny je od pana Luďka Pažouta.
Marcela Pažoutová – žádosti prošli  kontrolou, kdy první byla v pořádku a u zbylých dvou, byly po upozornění
nedostatky odstraněny. Finanční výbor doporučuje žádosti ke schválení.
Starosta  – rozpočtovaná částka tedy bude vyčerpána.  Byly  podány pouze tyto tři  žádosti a prozatím o jiných
zájemcích nevím. Kdyby se přesto zvedl zájem, tak to budeme moc řešit rozpočtovým opatřením.

Marcela Pažoutová, předsedkyně Finančního výboru, zde uvádí, že je v tomto bodě ve střetu zájmu a zdrží se
hlasování u usnesení týkající se žádosti jejího manžela.

Usnesení č. 21/2015 ZO po projednání schvaluje poskytnutí půjčky v 1. kole příjmu žádostí roku 2015 z Fondu
rozvoje bydlení panu Jindřichu Janouchovi na obnovu fasády ve výši 100.000,- Kč.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

Usnesení č. 22/2015 ZO po projednání schvaluje poskytnutí půjčky v 1. kole příjmu žádostí roku 2015 z Fondu
rozvoje bydlení panu Jaroslavu Lachmanovi na rekonstrukci kuchyně ve výši 70.000,- Kč.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

Usnesení č. 23/2015 ZO po projednání schvaluje poskytnutí půjčky v 1. kole příjmu žádostí roku 2015 z Fondu
rozvoje bydlení panu Luďku Pažoutovi na rekonstrukci koupelny ve výši 80.000,- Kč.
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Hlasovalo: 8 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 1 Usnesení bylo přijato.
Zdržela se Marcela Pažoutová.

K     bodu programu č. 7 – Pozemkový úřad – pronájem pozemku p.p.č. 639/1:  
Pan starosta  seznámil  zastupitelstvo  s informacemi  k tomuto bodu jednání.  Jedná se  o  pozemek u  rybníka  o
výměře 4077 m2, o jehož pronájem jsme požádali SPÚČR. Nájemní smlouva je navržena na dobu neurčitou a za
metr čtvereční a rok zaplatíme 3,- Kč. Celkový roční nájem je tak 12.231,- Kč. U smlouvy je zároveň dohoda pro
uhrazení nájemného na letošní rok, která řeší jeho poměrnou část za 169 dnů.
Miloslav Götz – stavební firmy tam mají uložený materiál, co se s tím bude dělat?
Starosta – něco rozhrnou a něco odvezou, je s tím počítáno.
Zdeněk Liška – padne tím nájmem žádost o odkup?
Starosta – nepadne, je tam blokace pro obec.

Usnesení č. 24/2015 ZO  po  projednání  schvaluje  uzavření  nájemní  smlouvy  č.  19N15/41  se  Státním
pozemkovým úřadem ČR, se sídlem Husinecká 1024/11a, 130 00 Praha 3 na pronájem
pozemku p.p.č. 639/1 v k.ú. Kunratice u Frýdlantu a uzavření dohody o zaplacení úhrady
za užívání nemovité věci č. 19N15/41 a pověřuje starostu k podpisu obou dokumentů.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 8 – Rozpočtová opatření 2015:  
Pan  starosta  seznámil  zastupitelstvo  s rozpočtovým  opatřením,  který  se  týkal  pouze  mzdových  prostředků
pracovníků VPP za měsíc leden ve výši 24 tisíc.

Usnesení č. 25/2015 ZO  po  projednání  schvaluje  rozpočtová  opatření  dle  přílohy  č.  2/2015.  Rozpočtová
opatření jsou přílohou zápisu.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu č. 9 – ČEZ – smlouva o připojení elektřiny do 2 RD v lokalitě „nad Brynychovými“:  
Pan starosta seznámil zastupitelstvo s informacemi k tomuto bodu jednání. Po schůzce se zástupci společnosti ČEZ,
jsem podal žádost na připojení zbylých dvou pozemků v lokalitě nad Brynychovými a nyní musíme s dodavatelem
uzavřít smlouvu o připojení, která je zároveň rezervací příkonu. Každé připojení je řešeno samostatně, a proto jsou
to dvě smlouvy. Po zaplacení 50 % podílu zde budou do 12 měsíců dvě odběrná místa.
Starosta – následující dvě usnesení jsou shodná a liší se pouze v čísle smlouvy.

Usnesení č. 26/2015 ZO po projednání schvaluje uzavření smlouvy o uzavření budoucí smlouvy o připojení
odběrného elektrického zařízení k distribuční soustavě do napěťové hladiny 0,4 kV (NN)
číslo  15_SOBS01_4121077245  se  společností  ČEZ  Distribuce,  IČ  24729035,  se  sídlem
Teplická 874/8, 405 02 Děčín IV – Podmokly a pověřuje starostu k jejímu podpisu.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

Usnesení č. 27/2015 ZO po projednání schvaluje uzavření smlouvy o uzavření budoucí smlouvy o připojení
odběrného elektrického zařízení k distribuční soustavě do napěťové hladiny 0,4 kV (NN)
číslo  15_SOBS01_4121077243  se  společností  ČEZ  Distribuce,  IČ  24729035,  se  sídlem
Teplická 874/8, 405 02 Děčín IV – Podmokly a pověřuje starostu k jejímu podpisu.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu různé – všeobecné informace o chodu OÚ:  
Pan starosta seznámil zastupitelstvo s všeobecnými informacemi.

Hraniční  dluh  vůči  Polsku  –  prozatím  je  tato  záležitost  stále  řešena  v režimu  „vyhrazené“,  čili  neveřejné.
V současnosti jsme požádali o spolupráci pana Hejtmana a musíme počkat do odtajnění seznamu pozemků. Vše,
co  je  doposud  prezentováno  jsou  pouhé  spekulace  a  snaha  médií  získat  senzaci.  V roce  2008  u  nás  bylo
vytipováno 43 hektarů lesa. V roce 2011 jsem byl ujištěn, že jsme z toho seznamu vypadli. V současnosti sice
nevíme, zdali jsme se na seznam opět nevrátili.

Starosta – každopádně musím občany uklidnit, protože se po internetu šíří reportáž polské televize, kde je ilustrační
obrázek useknutého Frýdlantského výběžku. Reportáž má spíše bulvární charakter.
Ing. Jiří Kříž – vystupují tam občané Kunratic.
Starosta – V žádném případě se to netýká soukromých pozemků. Bude-li se něco vydávat, pak to budou pozemky
v majetku státu, které spravují buď Lesy ČR nebo Pozemkový úřad ČR.
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 Rekonstrukce  silnice  Frýdlant  –  Bogatynia.  Půjde  o  úsek  od  kruhového objezdu  u  stavebnin  až  po  hraniční
přechod.  Předpokládaný  termín  realizace  jsou  roky  2016  nebo  2017.  V současné  době  probíhá  projektová
příprava. Bohužel má dojít i k rozsáhlému kácení dřevin podél silnice. V současnosti jednáme o celkovém počtu
stromů, protože v návrhu je 118 stromů. Náhradní výsadby sice proběhnou, ale z důvodu bezpečnosti už ne v
blízkosti silnice.

Starosta – kácet se budou stromy, u nichž hrozí narušení kořenového systému vlivem stavby.
Miloslav Götz – jak budou poškozeny?
Starosta – chtějí obnovit příkopy a některé stromy vyrůstají přímo v nich. Někde dojde ke snížení vozovky.
Miroslav Liška – chtějí-li to snížit a bude to v zimě neprůjezdné. Zafouká se to.
Starosta – jde o snížení nivelity u křižovatky se zkratkou, kde by měl být větší rozhled ze strany od Frýdlantu.
Nebude to o moc.
Miroslav Liška – nově vysázené lípy nad památníkem zůstanou?
Starosta – ano, ty zůstanou.

Zastupitelstvo vzalo informace na vědomí.

K     bodu programu různé – SVH Liberec - souhlas s provedením střelecké ukázky:  
Pan starosta seznámil zastupitelstvo s informacemi k tomuto bodu jednání. Celý rok se bude připomínat 70.  výročí
ukončení II. světové války. My si jej připomeneme 1. srpna, kdy mimo pietních aktů proběhne inscenace přepadení
vojenské jednotky. Proto, aby tu mohla proběhnout ukázka přepadovky, při níž se bude střílet ze zbraní, musíme
informovat Polici ČR. Podotýkám, že se bude střílet slepými náboji. Ukázka by proběhla na louce za domem čp. 3
pana Modráčka a dokončení proběhne na hřišti.
Zdeněk Liška – bude to Policie kontrolovat?
Starosta  – mohlo  by  se  stát,  že  přijede  někdo  z oddělení  pro  zbraně  a  střelivo  a  bude  zbraně  kontrolovat.
Každopádně to musíme Polici oznámit.

Usnesení č. 28/2015 ZO  po  projednání  souhlasí  s provedením  ukázky  „vojenského  přepadení“  v rámci
připomínky 70. výročí konce II. světové války, kterou zinscenují členové Spolku vojenské
historie Liberec v sobotu dne 1. srpna 2015 na louce za čp. 3.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu různé – Josef Vojta – žádost o odprodej části pozemku:  
Pan starosta  seznámil  zastupitelstvo s informacemi  k tomuto bodu jednání.  Pan  Josef  Vojta  si  podal  na  obec
žádost, kde projevil  zájem o odkoupení části parku, která přiléhá k jeho zahradě. Jde cca o 60 m2,  které je za
stromy. Pokud bude ZO souhlasit, mohli bychom nechat zhotovit odhad ceny, popřípadě oddělovací geometrický
plán. Cena za tyto podklady by byla zahrnuta do ceny pozemku. Usnesení je prozatím navrženo jako příprava
podkladů pro prodej.
Miloslav Götz – tam se to ani nedá sekat. Jen je potřeba, aby tam bylo zajištěn přístup v případě potřeby.
Starosta – budeme počítat s věcným břemenem.

Usnesení č. 29/2015 ZO  po  projednání  bere  na  vědomí  žádost  pana  Vojty  a  ukládá  starostovi  obce  a
stavebnímu výboru nechat zpracovat odhad ceny pozemku a oddělovací  geometrický
plán.

Hlasovalo: 8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu různé – Nadace pro záchranu Jizerských hor – žádost o příspěvek:  
Pan starosta seznámil zastupitelstvo se žádostí o příspěvek. Tato nadace nás požádala v souvislosti s přípravou
projektů na obnovu turistické infrastruktury o finanční příspěvek. Jde o nadaci, která působí v  Jizerských horách již
několik let a má za sebou už mnoho práce. Peníze potřebuje na spoluúčast na projektu, která je 550 tisíc. Jedná se
o opravy turisticky zajímavých lokalit, resp. přístupy k nim. Několik akcí je i na naší straně hor. Například přístup na
Paličník nebo Frýdlantské cimbuří. Realizace projektu je do roku 2020.
Mgr. Jana Runkasová – z čeho bychom to vzali?
Starosta – máme nějaké rezervy. Navrhuji 5.000,- Kč.
Miroslav Liška – jsem proti, žádat jen proto, že jsme tu blízko,
Zdeněk Liška – působí i mimo Jizerky?
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Starosta – jezdí se na Singltrek. Podporují cestovní ruch i ochranu přírody.
Miroslava Mervová  – je to potřeba, myslím, že bychom to měli podporovat
Miloslav Götz – já dávám protinávrh a navrhuju 10 tisíc.
O protinávrhu označeném číslem 30a/2015 se hlasuje jako první.
Usnesení č. 
30a/2015

ZO  po  projednání  schvaluje  poskytnutí  příspěvku  ve  výši  10.000,-  Kč  Nadaci  pro
záchranu a obnovu Jizerských hor, IČ 46746030, se sídlem Matoušova 453/21, 460 01
Liberec a pověřuje starostu k uzavření smlouvy o poskytnutí.

Hlasovalo: 8 Pro: 3 Proti: 5 Zdržel se: 0 Usnesení nebylo přijato.

Proti byl Milan Götz, Zdeněk Liška, Miroslav Liška, Marcela Pažoutová a Mgr. Jana Runkasová.

Usnesení č. 30/2015 ZO po projednání schvaluje poskytnutí příspěvku ve výši 5.000,- Kč Nadaci pro záchranu
a obnovu Jizerských hor, IČ 46746030, se sídlem Matoušova 453/21, 460 01 Liberec a
pověřuje starostu k uzavření smlouvy o poskytnutí.

Hlasovalo: 8 Pro: 5 Proti: 1 Zdržel se: 2 Usnesení bylo přijato.

Proti byl Miroslav Liška. Zdržel se Miloslav Götz a Marcela Pažoutová.

Diskuse:

 Mgr. Jana Runkasová – kdy budou poklopy?

o Starosta – snad do 14 dnů. V současnosti to není v naších silách. Poklopy již máme, ale nemám lidi

na zadělání.

 Miroslav Liška – koupaliště je ucpané a neodtéká to.

o Starosta – dojedu tam a vyčistím to. Zároveň avizované kácení smrků u koupaliště necháme na

podzim, kdy nemusíme shánět sazenice v kontejnerech.

o Ing. Jiří Kříž – budou větší?

o Starosta – nebudou, sazenice jsou kolem 20 cm, ale rychle rostou.

 Božena Smržová – nádoby na bioodpad budou? V Turnově je mají.

o Starosta – nebudou. Všichni máme zahrady a všichni trávu ukládáme na kompost.

 Marcela Pažoutová – bylo mi možno sjednat schůzku se Sokolem?

o Starosta – schůzku domluvíme.

Závěr: Pan starosta poděkoval přítomným za účast na zasedání a ukončil jednání v 20:50 hodin.

Přílohy: Prezenční listiny
Rozpočtové opatření dle přílohy č. 2/2015

Zapsala: Miroslava Luftová Zápis ověřili: Mgr. Jana Runkasová ………………………………………
…

V Kunraticích dne 31. března 2015
Miroslav Liška ………………………………………

…

Zdeněk Liška
místostarosta

Milan Götz
starosta
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